
Župan Anđelko Stričak u pratnji načelnika Općine Sveti Đurđ Josipa 

Janija obišao radove na uređenju prometnice u Hrženici

9.4.2025.

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak je u pratnji načelnika Općine Sveti Đurđ 

Josipa Janija i ravnatelja Županijske uprave za ceste Tomislava Osonjačkog obišao 

radove na uređenju prometnice u naselju Hrženica, odnosno prometnice koja praktički 

spaja Varaždinsku i Međimursku županiju.

- Svake godine na proljeće ŽUC kreće s radovima, odnosno s obnovom i sanacijom cesta. 

Ove godine ćemo nastojati da u svakoj općini ili gradu odradimo određeni dio, tj. u 

dogovoru s načelnicima i gradonačelnicima saniramo i uredimo prometnice kojima je 

potrebna obnova kako bi one bile što protočnije i sigurnije. U proteklih nekoliko godina 

smo nastojali i putem ŽUCA-a, Hrvatskih voda te resornih Ministarstava osigurati što više 

sredstava za sanaciju klizišta, modernizaciju i obnovu prometnica. Siguran sam da će ova 

prometnica koja na neki način povezuje ovaj dio Ludbreške Podravine i Međimurja nakon 

sanacije biti daleko sigurnija za promet. Moram istaknuti kako je na području Varaždinske 

županije trenutno desetak ovakvih gradilišta- istaknuo je župan Stričak dodavši kako ŽUC 

vodi brigu o malo manje od tisuću kilometara cesta, istaknuvši pritom kako se  za 



održavanje izdvaja veliki dio financijskih sredstava, dok trećina otpada  na ljetno i zimsko 

održavanje.

Ravnatelj ŽUC-a Varaždinske županije Tomislav Osonjački je naznačio kako se trenutno 

na području Varaždinske županije saniraju i obnavljaju mnoge prometnice.

-Izražavam zadovoljstvo što su nakon prestanka rada zimske službe krenuli i redovni 

radovi na uređenju i sanaciji naših županijskih prometnica. Ova cesta je jedna od 

značajnijih cesta u Ludbreškom kraju jer vodi prema Međimurju stoga smo i osigurali 

financijska sredstva za sanaciju spomenute prometnice. Obzirom na pojačani promet na 

ovoj cesti, došlo je i do određenih oštećenja, pa će ovom sanacijom sama cesta biti 

sigurnija i modernija. Trenutno se radi na desetak mjesta u našoj Županiji, od Ivanca, 

Vidovca, Ljubeščice, Novog Marofa, Petrijanca, a uskoro kreću i radovi u Lepoglavi kao i u

ostalim općinama i gradovima-rekao je ravnatelj ŽUC-a Tomislav Osonjački.

Zadovoljstvo sanacijom prometnice iskazao je i načelnik Općine Sveti Đurđ Josip Jany.

- Suradnja s Županijskom upravom za ceste i Varaždinskom županijom je uvijek bila na 

visokoj razini i zahvaljujem se ovim putem županu i ravnatelju ŽUC-a na kontinuiranoj 

podršci. Rezultat te uspješne suradnje je obnova ove ceste koja spaja Varaždinsku i 

Međimursku županiju. Cesta je jako protočna, puno osobnih automobila, ali i kamiona 

prolazi ovom cestom  i nakon dugo godina cesta je došla na red za obnovu. Mnogo naših 

mještana radi u Međimurskoj županiji, ali i podosta građana iz Međimurske županije dolazi

k nama tako da je cesta zaista protočna. Nadamo se  izgradnji jednog koridora koji bi 

preusmjerio kamione iz naselja- rekao je načelnik  Jany spomenuvši važnost postavljanja 

nadzornih kamera i usporivača prometa u naseljima u kojima se odvija gusti promet u 

kojem sudjeluju i vozači, biciklisti, ali i pješaci.

Obilasku je nazočila i ravnateljica Osnovne škole Veliki Bukovec Marina Rajh.








